
PROTOKOLL vid. sammanträde i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse den 29/12/55 på Grevturegat. 15. 

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden, som därefter lät 

föredra ett gåvobrev, enligt vilket föreningen genom förmedling av 
revisor H. Edberg erhållit ett par ljusstakar i silver. Enligt dona
tor skola de under 65-årsjubileumssäsongen 1956 uppställas som pris 
enligt av ÖS godkänt förslag. Beslöts framföra ett tack till Edberg fvb.

§ 2.
Meddelades att kr. 5.543:19 insatts på bank för Djurgårdens 

IF:s räkning av Sthlms stad utan angivande av utbetalningsorsak. Be
slöts efterforska denna orsak.

§ 3.
Förelåg anslagsäskande från bordtennissektionen med kr. 

1.172 för deltagande i SM i Malmö 6-8 jan. 1956 med en trupp på 8 
män och qvinnor. Beslöts anslå den begärda summan.

§ 4.
Företeddes motkontrakt från Idrottsstyrelsen gällande köp- 

och arrendekontrakt för skidbacken i Hammarby. Före arkivering och 
underskrift av ordföranden uppdrogs åt sekreteraren gå igenom hand
lingarna för viss kontroll.

§ 5.
Diskuterades ett anslagsäskande från damsektionen för re

dan genomfört deltagande 1 en SM-match i handboll i Visby. Då upp
gifterna från sektionen voro mycket svävande i fråga om kostnader, 
färdsätt och ev. bidrag från hemma-arrangörerna beslöts att före 
ytterligare prövning av ärendet uppdra åt Norén infordra redovis
ningar och ev. andra behövliga dokument.

§ 6.
Ett gammalt krav från tyska skidfÖrbundet på bortåt kr. 

1.000:- från regimen Hedjerson-Benson i skidsektionen hade för åt
gärd tillställts ÖS från Dan Netzell, som haft ärendet för utredning. 
Då utredningen var närmast obefintlig, beslöts begära få sådan gjord 
genom Svenska Skidförbundets del.

§ 7.
Godkändes offert på målningsarbetet inom klubblokalen från 

F:a Engström & Bergstedt slutande på kr. 1.900:- I anslutning härtill 
godkändes även det av ordföranden beordrade elektriska installations
arbetet till "gängse kostnad". För lokalens på grund av ökat utrymme 
behövliga ny-möblering skulle senare överenskommelse träffas.

§ 8.
Diskuterades slalombacken i Hammarby och i samband därmed 

ett erbjudande från intressenter i Saltsjöbaden att ordna en slalom
backe under regi av Djurgårdens IF. Avsikten var även att bygga ut 
skidbacken till modernt format. Att så omedelbart ovanpå försäljningen 
av Hammarbybacken till Sthlms stad kombinera Djurgårdens namn med 
en ny storbacke i Saltsjöbaden ansågs för dagen ej comme-il-faut, 
även om utvecklingen mycket talar för att Hammarby snart är ett 
passerat kapitel och därmed kräver en ersättning. Uppdrogs åt Dunér 
närvara vid kommande sammanträde med Saltsjöbadskretsen för anmälan
de av Djurgårdens synpunkter. Beslöts intressera skidsektionen för 
ett avsnörande av slalom-detaljen och bilda en särskild slalomsek
tion med säte i Saltsjöbaden.

§ 9.
Meddelade Norén att en kommitté med honom själv, Nirling och 

Åke Johansson tillsatts att tillsammans med Stadshagen svara för



forts. prot. 29/12/55.

arrangemangen vid backtävlingen i Hammarby den 22/1/56. Djur
gården och Stadshagen dela inkomster och utgifter. Beslöts att 
Djurgårdens namn ej skall förekomma i samband med tävlingarna 
med hänsyn till föreningens eget arrangemang senare på säsongen. 
Detta skall meddelas Stadshagen av Norén med betonande av att 
Djurgården i övrigt som medarrangör helt stöder tävlingen.

§ 10.
Genomgicks av skattmästaren gjord balansräkning för föreningen 

pr den 50/6/55. Godkändes som grundval för deklaration och bokslut.
I anslutning till sektionsredovisningarna anmärktes på orien

teringssektionen och dess bortglömda postgirobesked för medlemsav
gifter. Uppdrogs at Eckerbrant att meddela sektionsstyrelsen att 
nuvarande kassören ej kunde påräkna att vid kommande sektionsårs
möte bli av ÖS godkänd för förnyat styrelseuppdrag.

§ 11.
Anslagsäskande från skidsektionen på kr. 2.000:- bordlades 

för närmare specifikation från sektionen.
§ 12.

Avslutades sammanträdet av ordföranden.


